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Medborgarförslag 
 
Inkom till Östermalms stadsdelsförvaltning den 13 november 2018 

Dokid: 57703 

 

Rubrik: Om uppsättning av belysning på Gärdesfältet 

 

Jag går i ettan på Östra Reals gymnasium. 

 

På Gärdesfältet tycker jag att det bör vara mer belysning. Det är många människor som är ute 

och springer på den platsen både på morgonen och kvällen. Nu på hösten är detta område 

otroligt mörkt och det kan ge konsekvenser till att folk inte går ut och rör på sig. Att röra på 

sig är mycket viktigt och belysning för att kunna löpa på Gärdesfältet är många i behov av. 

 

Därför är mitt medborgarförslag att man sätter upp lyktstolpar med LED-lampor. Jag ser bara 

fördelar med detta och tycker verkligen att en förändring borde ske ute på Gärdet. 

 


